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Nizom manifestacija obilježen 16.maj  
Dan opštine Prijedor  
     
          PRIJEDORE, VOLIMO TE 
 
 Svečanom akademijom koja je održana 
16. maja u Pozorištu Prijedor završeno je 
niz manifestacija kojima je ove godine 
obilježen Dan opštine Prijedor.Načelnik 
opštine Marko Pavić je u svom govoru 
ocijenio da su sedmodnevne  
šesnaestomajske svečanosti opravdale 
očekivanja i svojom raznovrsnošću i 
sadržajem pokazale pravo lice opštine i 
grada, koji sa optimizmom gleda na 
budućnost, razvoj i suživot na ovim 
prostorima.Na svečanoj akademiji su po 
prvi put dodijeljena i najviša opštinska 
priznanja za poseban  doprinos razvoju i 
afirmaciji Prijedora. 

 
 Tako je Povelja počasnog građanina 
dodijeljena Murariju Mukardžiju, 
generalnom menadžeru preduzeća Mital 
rudnici Prijedor, koji je u 2006. godini 
proglašen za privrednu ličnost godine u 
BiH.Plaketa opštine Prijedor pripala je 
preduzeću „Prijedorputevi“ kao 
najuspješnijem  prijedorskom preduzeću, 
dok je nagrada opštine i novčani iznos od 
2000 KM pripala  Tenis klubu „ Dr 
Mladen Stojanović“ koji već 93 godine 

uspješno promoviše i razvija ovu sportsku 
disciplinu na području opštine Prijedor. 
       Sve je počelo 10.maja kada su na 
ulicama Prijedora održane 14. 
Međunarodne ulične trke. U 25 trka, 
organizovanih pod motom "Prijedore, 
volimo te", učestvovalo je oko četiri 
hiljade takmičara svih uzrasnih kategorija, 
od cicibana do seniora i seniorki. Trke je 
pratilo nekoliko  hiljada Prijedorčana, od 
koji su mnogi uzeli učešća u završnoj 
disciplini , rekreativnoj trci „ Vivičita“ 
koju već tradicionalno organizuje 
istoimena italijanska nevladina 
organizacija. U najatraktivnijoj disciplini, 
trci seniora i seniorki, pobjedu su odnijeli 
Sonja Stolić i Goran Stojiljković, atletičari 
iz Srbije. 
 
Sonja Stolić 

Potom je 11. i 12. maja 
održan 6. Međunarodni 
festival horova „ Zlatna 
Vila“ na kome je 
nastupalo devet horova iz 
šest zemalja.Nakon 
dvodnevnog horskog 
natpjevavanja tročlani 

stručni žiri je Zlatnu vilu dodijelio 
Kulturno umjetničkom društvu Abrašević 
iz Beograda. Njima je pripala novčana 
nagrada u iznosu od 3 000 KM,a kako je 
jedinstveno bilo i mišljenje publike , ovom 
beogradskom horu je pripala i nagrada 
publike i novčani iznos od 1 000 KM. 
         Svečanosti povodom 16. maja Dana 
opštine Prijedor nastavljene su već 
sutradan 14. maja kada je u Muzeju Kozare 
otvorena izložba više od 40 slika isto toliko 
autora iz Umjetničke zbirke ove kulturne 
ustanove. 
         U nizu kulturnih manifestacija 
bilježimo i otvaranje Spomen kuće 
porodice Stojanović, kojem su 
prisustvovali i potomci porodice koja je 
dala plejadu humanista  i školovanih ljudi 
koji su obilježili cijelu jednu epohu u gradu 
na Sani. 
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      Prijem delegacije iz Manise  

          
 
 
 
 

Svečanostima kojima je obilježen Dan 
opštine Prijedor prisustvovala je višečlana 
delegacija bratske turske opštine Manisa, 
na čijem je čelu bio gradonačelnik Bulent 
Kar. Pored ove delegacije, u Prijedoru su 
boravile i delegacije iz slovenačke opštine 
Bovec, te Kikinde i Pančeva, sa čijim su 
predstavnicima vođeni i razgovori o  
raznim vidovima i mogućnostima saradnje. 

 
   Načelnik Pavić nagradio najbolje učenike  
 
 Pored ovih prijema, načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić upriličio je prijeme i 
za najbolje privrednike opštine, najbolje 
učenike osnovnih i srednjih škola kojima je 
uručio prigodne poklone i novčane nagrade 
,a organizovan je i  prijem za rukovodstvo 
opštinske Organizacije  porodica poginulih 
boraca.  Doprinos ovom prazniku dali su i 
mališani Dječijeg vrtića „ Radost“ koji su 
crtali, pjevali i igrali svom gradu za 
praznik.Baloni sa znakom grada, kao 
predznak srećnije i bolje budućnosti ove 
mladosti poletjeli su u vazduh sa 
najiskrenijom  porukom PRIJEDORE, 
VOLIMO TE. 
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SKUPŠTINA OPŠTINE 
 
3.5.2007.Sjednica SO Prijedor 
 
 
        Odbornici Skupštine opštine Prijedor  
usvojili   su  odluku o dodatnom zaduženju 
opštine u iznosu 4.056.637 KM za 
realizaciju projekata u oblasti komunalne 
infrastrukture.Opština Prijedor se prošle 
godine zadužila 18 miliona KM za 
realizaciju pet kapitalnih infrastrukturnih 
projekata, tako da kreditno zaduženje sada 
iznosi 22 miliona KM. "Ova zaduženja 
iznose 8,5 odsto od opštinskog budžeta, a 
novi Zakon o zaduživanju, dugu i 
garancijama Republike Srpske dozvoljava 
zaduženje opštine do 18 odsto budžeta iz 
prethodne godine", rekao je načelnik 
opštine Marko Pavić i dodao da ovi 
dugoročni krediti ne opterećuju redovno 
izmirenje obaveza prema korisnicima 
opštinskog budžeta.Načelnik Odjeljenja za 
finansije Biljana Malbašić je naglasila da 
je  od ovih sredstava dodatnog zaduženja,  
1.656.637 KM namijenjeno  za projekat 
rekonstrukcije glavne ulice, čija je 
vrijednost sa početnih 4,2 miliona dostigla 
oko 5,8 miliona KM.„ Dodatna kreditna 
sredstva od 400.000 KM predviđena su i za 
projekat rekonstrukcije ulične rasvjete, 
započet prošle godine, koji je proširen na 
izgradnju rasvjete na ulazima u Prijedor iz 
pravca Sanskog Mosta i Kozarske Dubice, 
te u Omarskoj i LJubiji“ kazala je 
Malbašićeva. i dodala da su za i  nastavak 
projekta rekonstrukcije putne mreže 
predviđena  dva miliona KM kreditnih 
sredstva. 
 
Novi gradovi partneri  
 
Opština Kikinda, te makedonski Demir Hisar i 
italijanski Trento uskoro će postati gradovi 
partneri sa opštinom Prijedor, odlučili su 
odbornici Skupštine opštine Prijedor na 
posljednjem skupštinskom zasjedanju, 
usvojivši jednoglasno odluku o zaključenju 
partnerstva sa ovim opštinama. 
           „ Radi se o saradnji koja će imati 
višestruki značaj za naše lokalne zajednice. Tu 

prije svega mislim da privrednu saradnju, ali i 
na saradnju u oblasti kulture, sporta i mnogih 
drugih oblasti života i rada“ kazao je načelnik 
opštine Prijedor Marko Pavić. 
            On je naglasio da će tako, pored 
nedavno potpisanog sporazuma sa turskim 
gradom Manisa, uskoro biti razmatrana 
mogućnost potpisivanja sličnih protokola o 
partnerstvu i saradnji sa slovenačkom 
opštinom Bovec, te  gradovima Batajsk  iz 
Rusije, Uherski Brod iz Češke te nekim  
gradovima iz Njemačke, Austrije i Francuske, 
kao i sa po jednom opštinom iz svih bivših 
jugoslovenskih republika. 
 

Aktivnosti Udruženja 
 
Izabran novi predsjednik Udruženja Roma 
 

 
Članovi skupštine Udruženja Roma 
jednoglasno su odlučili da je novi 
predsjednik ovog prijedorskog udruženja 
Ramo Salešević, koji je na tom mjestu 
zamijenio dosadašnjeg predsjednika , 
nedavno preminulog Redžepa Hatića. 
       „ U dosadašnjem radu Udruženja 
Roma nema  bitnijih promjena i sve naše 
aktivnosti će i dalje biti usmjerene na 
poboljšanje kvaliteta življenja ove 
kategorije stanovnika“ kazao je Ramo 
Salešević. 
             Iako je, kako kaže, tek preuzeo 
dužnost predsjednika Udruženja, veoma 
dobro su mu poznati problemi koji muče 
njegove sunarodnjake, među kojima 
najviše ističe problem zapošljavanja. 
             „ Na području opštine ima oko 600 
domicilnih Roma, od kojih svega tri 
čovjeka ima stalno zaposlenje, što je 
podatak koji obeshrabruje, ali mi ćemo se 
boriti da se to promijeni“ kazao je 
Salešević i dodao da Romi žive uglavnom 
od sakupljanja željeza, prodaje tekstilne  
robe, ali i od prosjačenja. 
                Prema njegovim riječima, uz 
pomoć lokalne zajednice i nevladinih 
organizacija zalagaće se i za realizaciju 
nekoliko ključnih projekata kao što je 
asfalitararje dječijeg igrališta i prostora za 
odlaganje smeća, ali i nastavka 
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predškolskog programa za romsku djecu u  
vrtiću „ Radost“ i uključivanja što većeg 
broja romske djece u redovni nastavni 
proces, kao i njihovo uključivanje u 
sportski i kulturni  život grada gdje žive. 
            Opština Prijedor finansira rad 
Udruženja Roma sredstvima koja već 
nekoliko godina planira budžetom,  koja 
ove godine iznose  4000 KM, a uz to 
planirana  su sredstva u iznosu od 5000 
KM za nabavku udžbenika i školskog 
pribora za  oko stotinu romske djece koja 
pohađaju osnovnu i za njih sedam koji 
pohađaju srednju školu. 
 
 30.5.2007.  SOCIJALNA PROBLEMATIKA  
 
U cilju promocije daljeg razvoja 
koordinirane politike stambenog 
zbrinjavanja socijalno ugroženih kategorija 
stanovništva  na nivou države, entiteta i 
opština, kao i utvrđivanje konkretnih mjera 
koje organi vlasti trebaju preduzeti Odjel 
za ljudska prava Misije OSCE-a  u  BiH  iz 
Sarajeva organizovao je na Mrakovici 
jednonevnu radionicu . 
         „ Mi smo zabrinuti zbog činjenice da 
BiH kao i entiteti nemaju strategiju na 
državnom nivou  niti konkretne politike 
stambenog zbrinjavanja socijalno 
ugroženih kategorija stanovništva , a s 
druge strane to je pitanje koje mi tretiramo 
kao važan aspekt osnovnih ljudskih prava“ 
rekao je Gregori Fabijan pravni savjetnik 
za ekonomska i socijalna prava OSCE-a u 
Sarajevu. 
          „ Jedan od ključnih problema je što 
se u BiH  nije prišlo sistemski rješavanju 
pitanja stanogradnje , gdje pripada i 
zbrinjavanje socijalno ugroženih lica, a 
kojom se kao granom podstiče razvoj 
ostalih segmenata društva i za koju  su 
direktno vezane čak  32 industrijske grane“  
istakao je Ivica Kovačević, savjetnik u 
Ministarstvu za ljudska prava i izbjeglice 
BiH 
       Prema njegovim riječima, Ministarstvo  
po pitanju stambenog zbrinjavanja ,  
provodi aktivnosti zatvaranja kolektivnih 
centara i alternativnih smještaja  

realizacijom projekta  izgradnje 1 100 
stanova za navedene kategorije, ali je i to 
nedovoljno jer  prema raspoloživim 
podacima broj takvih osoba  je oko 7000 
na teritoriji čitave BiH. 
           „ S druge strane, Ministarstvo  nema 
sredstva za ove namjene, kao ni za 
stambeno zbrinjavanje socijalno ugroženih 
, već je zaduženo za koordinaciju svih 
navedenih aktivnosti  između entiteta, te 
putem Fonda za stambenu izgradnju  
nastoji  osigurati  participaciju u ovim 
projektima i rješavanje ovih problema“ 
dodao je Kovačević. 
            Učesnici  ove radionice su bili  
kako  predstavnici  ministarstava sa 
državnog i entitetskog nivoa , tako  i 
predstavnici civilnog društva koji su , 
prema riječima organizaotra,  veoma važan 
dio cjelokupnog procesa stambenog 
zbrinjavanja socijalno ugroženih kategorija 
stanovništva. 
 
SPORT 
 
Na terenima Tenis kluba „ Dr Mladen 
Stojanović“ od 26. maja do 3 juna održaće se 
34. memorijal „ Dr Mladen Stojanović“ koji 
već četvrtu godinu ima i status ITF Futures 
turnira. 
         „ Ove godine očekujemo 96 igrača iz 25 
zemalja, što je najmasovniji odziv tenisera  do 
sada  i što smatramo  najboljom  promocijom  
našeg grada kroz sport i druženje mladih „ 
kazao je načelnik opštine i ujedno predsjednik 
Organizacionog odbora turnira Marko Pavić. 
Prema kalendaru turnira, od 26-28. maja 
održaće se kvalifikacioni mečevi, nakon čega 
će 29. maja svečanim otvaranjem biti označen 
početak glavnog turnira. Finale dubla 
predviđeno je za 2. juni, a finale pojedinaca 3. 
maja.Teniseri će se boriti za nagradni  fond   
od  10 hiljada  dolara,  a pobjednici  pored 
novčane nagrade osvajaju i bodove na  
zvaničnoj ATP listi. Organizator  ovogodišnjeg 
turnira je Teniski klub „ Dr Mladen 
Stojanović“ Prijedor, a pokrovitelji opština 
Prijedor i Ministarstvo za porodicu, omladinu i 
sport u Vladi Republike Srpske, uz podršku 
brojnih sponzora. 
 
 
Izdavač: Opština Prijedor 


